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Sklepi
članov Društva NOVO MESTO s skup
nega sestanka v Zavarovalnici Tilia 3. 
februarja 1994:
1. Društvo podpira pobude za popol
no zavarovanje Gorjancev in s tem za
ščito vodnih virov.
2. Organizirati je treba javno razpravo 
o primernosti lokacije za večnamensko 
športno dvorano z velodromom v Por- 
tovalu. Društvo podpira mnenje stro
kovnih služb, ki predlagajo lokacijo v 
Žabji vasi.
3. Sklicati je treba javno tribuno o 
ureditvi prometa v Novem mestu, po
vabiti novinarje in občinsko projektno 
skupino, ki naj pojasni svoje videnje za 
reševanje prometnih zagat v mestu.
4. Upravni odbor naj odloči, kdo bo 
vodil kroniko Društva.
5. Dr. Miha Japelj in dr. Peter Novak 
bosta proučila uradne meritve o one
snaženju zraka, ki ga povzročata Revoz 
in Novoterm.
6. Društvo daje vso podporo mladim 
pri njihovih prizadevanjih za ureditvev 
mladinskega kulturnega centra v Na
rodnem domu.
7. Društvo podpira javno namembnost 
grmskega gradu.
8. Društvo podpira pobudo za ustanovi
tev štipendijskega sklada ali fondacije.
9. Člani društva naj brezplačno sode
lujejo pri oblikovanju programa TV 
Novo mesto o zadevah, ki jih obravna
vamo v društvu.
10. Sestanki vseh članov društva naj 
bodo vsaka dva meseca, in sicer prvi 
četrtki v aprilu, juniju, septembru in 
novembru 1994.

Kaj smo počeli 
ta dva meseca
V februaiju in marcu sc je upravni od

bor Društva NOVO MESTO štirikrat ses
tal, razprav^al o raznih tekočih zadevah, 
se do njih opredelil in svoja stališča posre
doval pristojnim organom in ustanovam. 
Delavni pa so bili tudi posamezni člani na
šega društva, saj so nekateri posredovali 
več dobrih predlogov za nadaljnje delo dru
štva, aktivno sodelovali na javnih razpravah, 
izpostavili posamezne zadeve v javnih občilih, 
ugotavljali škodljive vplive nekaterih tovarn 
v Novem mestu in podobno.

Prvič po skupnem sestanku vseh članov 
društva 3. februatja letos se je upravni odbor 
sestal 17. februarja, pregledal sklepe skup
nega sestanka, jih dopolnil in zadolžil po
samezne člane za nekatera področja delovanja 
(Gotjanci, Grm, marketing mesta ipd.)

Predsednik društva je 22. februatja sklical 
sestanek nekaterih članov upravnega odbo
ra zaradi dopisa, ki mu ga je poslal projek
tivni biro GIP Pionir, v katerem prosi društvo 
za mnenje glede kratkoročnih in dolgoročnih 
ciljev v zvezi s projektom “Krajinska zasno
va Gorjanci”, ki jo je ta biro prevzel v obde
lavo po pogodbi z občinskim izvršnim sve
tom.

Zaradi pomanjkljivih informacij o tej za
devi smo že na skupnem sestanku sklenili, 
da povabimo predstavnika projektivnega bi
roja GIP Pionir na sejo upravnega odbora 
v marcu, da bi podrobneje razložil osnovne 
smernice, po katerih naj bi ta biro izdelal 
krajinsko zasnovo za Gorjance.

Na seji upravnega odbora 3. marca je bilo 
največ govora o nacionalnem programu 
oživljanja kulturne podobe starih mestnih 
jeder, cerkva in gradov na Slovenskem - 
Podoba Slovenije. Društvo je namreč zaradi 
pomanjkljivih podatkov ta projekt najprej 
zavrnilo, po natančnejši predstavitvi pa je

upravni odbor sklenil, da ga podpre in pošlje 
občinskemu izvršnemu svetu poziv, naj se 
tudi Novo mesto vključi v ta projekt.

Na isti seji je Joža Miklič predstavila svoj 
idejni načrt o marketingu mesta in razložila, 
kako so se tega lotili na Ptuju. Upravni od
bor je menil, da bo treba z uresničitvijo za
misli o marketingu mesta počakati, dokler 
se ne oblikuje nova mestna občina in dokler 
ne zažive njeni organi. Upravni odbor je 
razpravljal tudi o pismu Marka Mušiča, v 
katerem predlaga predsedniku občinske 
skupščine, naj se 10. obletnica smrti njego
vega očeta Matjana Mušiča primemo obeleži. 
Njegove predloge v zvezi s tem je upravni 
odbor v celoti podprl.

V hotelu Metropol je 15. marca potekala 
javna razprava o programski zasnovi za šport- 
no-rekreacijski park Portoval in o lokaciji 
za velodrom oz. večnamensko športno dvo
rano, ki naj bi jo zgradili do svetovnega 
mladinskega kolesarskega prvenstva leta 1996. 
Razprave se je udeležilo tudi osem članov 
Društva NOVO MESTO. Njihova mnenja 
so se ujemala z mnenjem stroke, in odločno 
nasprotovanje postavitvi športne dvorane oz. 
veledroma v Portovalu je prepričljivo pred
stavil Andrej Bartelj. Razpravljale! so končno 
podprli možnost, ki je s strokovnega vidika 
najbolj sprejemljiva.

Na zadnji seji se je upravni odbor sestal 
24. marca, predvsem zato, da bi predstavnik 
projektivnega biroja GIP Pionir pojasnil 
osnovne smernice, po katerih naj bi izdelali 
projekt “Krajinska zasnova Gorjanci”, ven
dar se je ta opravičil in na sejo ni prišel. 
Upravni odbor je sklenil, da društvo obliku
je svoje mnenje o projektu “Krajinska zas
nova Gorjanci", ga posreduje projektivne
mu biroju GIP Pionir in ga istočasno pred
stavi v javnih občilih.

Na isti seji se je upravni odbor seznanil 
tudi s pogovorom predstavnikov mladih, pred
sednika občinske skupščine F. Koncilije, pred
stavnikov občinskega sekretariata za družbene 
dejavnosti, Cestnega podjetja kot lastnika in 
Zavoda za varstvo naravne in kulturne dedi
ščine kot sedanjega uporabnika Narodnega doma o možnostih pridobitve prostora za 

mladinski kulturni center in o obnovi tega 
novomeškega in slovenskega spomenika na
sploh. Pobudo za organiziranje takega pogo
vora smo sprejeli na zadnjem skupnem ses
tanku vseh članov Društva, ko so mladi pred
stavili svoje zadrege glede primernih prostorov 
za shajanje in družbene oz. kulturne dejav
nosti. Pogovora v veliki dvorani Narodnega 
doma se je udeležilo 6 članov našega društva. 
Predsednik Koncilija je pojasnil, da za us
trezno obnovo doma ni denarja, strokov
njaki pa so povedali, da Mladinski kulturni 
center v njem ne more dobiti prostorov, do
kler ne bo poslopje v celoti obnovljeno. Za
radi intenzivnega tranzitnega prometa po 
Sokolski ulici pa je dom tudi sicer neupora
ben za javne zadeve.

Glede prometnega režima v mestu so člani 
upravnega odbora sklenili, da bodo na nasled
njem sestanku vseh članov društva ponovno 
sprožili to vprašanje. O ureditvi prometa v 
Novem mestu so člani društva razpravljali 
že na prejšnjem sestanku, vendar do kakšnih 
resnejših sklepov in akcij v tej smeri še ni 
prišlo.

Da bi zagotovil prisotnost vseh poročevalcev, 
je upravni odbor na zadnji seji sklenil, naj 
bo naslednji sestanek članov Društva NOVO 
MESTO v četrtek, 14. aprila, ob 20. uri v 
sejni sobi Zavarovalnica Tilia, in ne 7. apri
la 1994, kot je bilo na zadnjem sestanku 
članov določeno.




